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https://www.100test.com/kao_ti2020/546/2021_2022_2009_E5_B9_

B4_E5_8D_95_c32_546423.htm 发票、提单、保险单 同函奉寄

上海号货轮所装杂货24箱(唛头为。编号501-524)的提单以及

上述货物的清单各一份, 数额为300,000美元, 请予查收为荷。

Enclosed we have the pleasure to hand you the B/L per shanghai

Oaru, covering 。 501-524-24 c/s Fancy Goods, and our account

thereon amounting to ＄300,000, which we hope you will find in

order. 我们已将下列货物装上伊预号货轮, 同函奉上本货物提

单副本一份, 特此通知。 We inform you that we are sending by

the Iyomaru the undermentioned goods, and enclose a copy of the

bill of lading for same: 同函奉寄总额500,000元的发票与提单各

一份, 请查收为荷。 We have the pleasure to enclose the invoice

amounting to ＄500,000, together with the bill of lading, both of

which you will find in order. 根据贵公司的定单, 已将80包棉花装

于驶往神户的因幡号货轮。同函奉寄发票及提单各一份, 请查

收。 Enclosed please find the invoice of eighty bales cotton bought

by your order, and shipped to Kobe per Inaba Maru, as per the

enclosed B/L. 欢迎进入：2009年单证员课程免费试听 点击进入
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